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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2024. gada 9. maijā.       

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Gatis Līcis. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Izpilddirektores vietnieks Jolants 

Austrups, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra 

Vanaga, Īpašumu speciālistes Vineta Alviķe, Aija Ciseļonoka, Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Izglītības procesu 

atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa, Ilze Lisovska.  

 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes priekšsēdētājs Andis Damlics.   

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

SIA „BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis.  

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība" budžeta izpilde par 2024. gada pirmo 

ceturksni;  

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs"budžeta izpilde par 2024. gada 

pirmo ceturksni;  

3. Informatīvs - SIA "BŪKS" budžeta izpilde par 2024. gada pirmo ceturksni;  

4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma "Rožkalni 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Amoliņu iela 8, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  
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9. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 19, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma "Vārpotnes", Vārpās, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

12. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 7, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

13. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 6, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

14. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas  

bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu;  

15. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības 

stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu;  

16. Pa atļauju Ķīnas pilsonim  reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību Dinastijas iela 17, 

atdalāmu no "Ķiršogas";  

17. Par atļauju Krievijas pilsonei reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, Rāmavā;  

18. Par projekta “Gājēju laipas izbūvi” realizēšanu. 

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 9. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība" budžeta izpilde par 2024. gada 

pirmo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:02:00) 

 

Par jautājumu ziņo Andis Damlics.  Sniedz atskaiti par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 

2024. gada budžeta pirmā ceturkšņa izpildi.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs"budžeta izpilde par 2024. gada 

pirmo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:07:29) 

 

Par jautājumu ziņo Uldis Blicavs. Sniedz atskaiti par SIA "Ķekavas sadzīves servisa 

centrs"budžeta izpilde par 2024. gada pirmo ceturksni.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks,  Andra Vanaga, Edgars Melnieks, Jolanta 

Jansone, Jānis Zvaigzne, Juris Jerums, Uldis Blicavs. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

3. Informatīvs - SIA "BŪKS" budžeta izpilde par 2024. gada pirmo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:17:16) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis. Sniedz atskaiti par SIA "BŪKS" budžeta izpilde par 2024. 

gada pirmo ceturksni.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Valts Variks,   Edgars Melnieks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:27:50) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija 

ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās 

neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu” pirmo pielikumu, un tajā veiktajiem grozījumiem, kas veikti ar Ķekavas 

novada domes 2024.gada 24.aprīļa sēdēs lēmumu Nr.11,,Grozījumi 2023.gada 24.maija 

Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā 

un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju 

izvērtējumu apstiprināšanu”, nekustamais īpašums Salnas iela 19, paredzēts atsavināšanai, 

pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Vineta Alviķe, Juris Križanovskis.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

5. Par nekustamā īpašuma "Rožkalni 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:32:14) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Rožkalni 40”, 

kadastra Nr. 8070 018 1115, nosacīto cenu EUR 8000.00 (astoņi tūkstoši euro). Saskaņā 

Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” trešo pielikumu, un tajā veiktajiem 

grozījumiem, kas veikti ar Ķekavas novada domes 2024.gada 24.aprīļa sēdēs lēmumu Nr.11 

(protokols Nr.10) ,,Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes 

lēmumā Nr.1. (protokols Nr.10)”Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā 

esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu 

apstiprināšanu”, nekustamais īpašums “Rožkalni 40”, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to 

izsolē. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



5 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Rožkalni 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

6. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Amoliņu iela 8, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:33:44) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Pašvaldībā saņemts 2024.gada 7.marta iesniegums par 

Ķekavas novada pašvaldībai piederoša nekustamā īpašuma Amoliņu iela 8, Ķekavā, 

atsavināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Amoliņu iela 8, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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7. Par nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:36:10) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Beku iela 3, 

nosacīto cenu EUR 3700.00 (trīs tūkstoši septiņi simti euro). Ņemot vērā nekustamā īpašuma 

Beku iela 3 atrašanās vietu un īpašuma sastāvā ietilpstošās zemes vienības platību, īpašums 

nav nepieciešams Ķekavas novada pašvaldībai un tās iestādēm to funkciju nodrošināšanai. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

8. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:38:44) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, 

kadastra Nr. 8070 016 0028, nosacīto cenu EUR 6000.00 (seši tūkstoši euro). Saskaņā ar 

Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” trešo pielikumu, nekustamais īpašums 

Melleņu iela 9, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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9. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 19, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:40:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Melleņu iela 19, 

kadastra Nr. 8070 016 0033, nosacīto cenu EUR 5200.00 (pieci tūkstoši divi simti euro). 

Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” trešo pielikumu, nekustamais 

īpašums Melleņu iela 19, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 19, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

10. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:41:05) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe.  Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, 

nosacīto cenu EUR 5000.00 (pieci tūkstoši euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 

2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā 

un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju 

izvērtējumu apstiprināšanu” trešo pielikumu, nekustamais īpašums Melleņu iela 27, kadastra 

Nr. 8070 016 0037, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 
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11. Par nekustamā īpašuma "Vārpotnes", Vārpās, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:42:35) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Vārpotnes”, 

kadastra Nr. 8025 008 0358, nosacīto cenu EUR 10530.00 (desmit tūkstoši pieci simti 

trīsdesmit euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes 

lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās 

zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” sesto 

pielikumu, nekustamais īpašums “Vārpotnes”paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Vārpotnes", Vārpās, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

12. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 7, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:43:53) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 

7, kadastra Nr. 8005 001 5211, nosacīto cenu EUR 44900.00 (četrdesmit četri tūkstoši deviņi 

simti euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma 

Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, 

nekustamais īpašums A.Saulieša iela 7, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Vineta Alviķe. 

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 7, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 
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13. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 6, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:47:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 26.aprīlī nolēma noteikt nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 

6, kadastra Nr. 8005 001 5013, nosacīto cenu EUR 15850.00 (piecpadsmit tūkstoši astoņi simti 

piecdesmit euro). Saskaņā ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes 

lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās 

zemes un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto 

pielikumu, nekustamais īpašums A.Saulieša iela 6, paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē.. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Vineta Alviķe, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 6, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa), 

"Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:09 līdz 15:16. 
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14. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas  bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:52:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Pamatojoties uz Ministru kabineta 2024.gada  9.aprīļa 

rīkojumu “Par apropriācijas pārdali no budžeta resora “74. Gadskārtējā valsts budžeta 

izpildes procesā pārdalāmais finansējums” programmas 17.00.00 “Finansējums Ukrainas 

civiliedzīvotāju atbalsta likumā noteikto pasākumu īstenošanai””, lai nodrošinātu atbalstu 

Ukrainas nepilngadīgajiem civiliedzīvotājiem dienas un diennakts nometņu organizēšanai, 

iesaistot ~ 4000 Ukrainas un Latvijas bērnus nometnēs, ir sniegts atbalsts 900 000 euro 

apmērā. Programmu īsteno Valsts izglītības satura centrs un pašvaldības. Nometnes tiek 

organizētas ar mērķi nodrošināt atbalstu Ukrainas bērnu un jauniešu socializācijai un 

psihoemocionālajai labbūtībai, kā arī latviešu valodas praktizēšanai un prasmju pilnveidei, 

komunicējot un sadarbojoties gan savā starpā, gan ar Latvijas bērniem un jauniešiem 

daudzveidīgās radošajās norisēs un izglītojošās aktivitātēs kultūrizglītībā, vides izglītībā, 

tehniskajā jaunradē, sportā, veselīga dzīvesveida un drošības jautājumos.  

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas  bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

15. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:55:40) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktā noteikta 

prasība, ka dome izvērtē uz likuma “Par pašvaldībām” normu pamata izdoto saistošo 

noteikumu atbilstību Pašvaldību likumam un izdod jaunus saistošos noteikumus atbilstoši 

Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. Uz likuma “Par pašvaldībām” pamata izdotie 

saistošie noteikumi piemērojami līdz 2024.gada 30.jūnijam. Līdz ar minēto, pieņemami jauni 

saistošie noteikumi “Par Ķekavas novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Ilze Lisovska, Valts Variks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

16. Par atļauju Ķīnas pilsonim  reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību Dinastijas iela 17, 

atdalāmu no "Ķiršogas" 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:03:46) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts 26.aprīļa iesniegums ar lūgumu atļaut 

reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību ar adresi Dinastijas iela 17, Rāmava, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads, atdalāmu no nekustamā īpašuma “Ķiršogas”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, Aija Ciseļonoka, 

Juris Jerums, Valts Variks. 

 

Valts Variks izsaka deputāta pieprasījumu  (video un audio ierakstā sākas plkst. 01:23:53) – 

Administrācijai sniegt informāciju par to, kādā kārtībā tiek piešķirtas piekļuves tiesības  

dokumeniem un kā tiesības tiek ierobežotas.  

 

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu (video un audio ierakstā sākas plkst. 01:31:30) – 

Izsniegt pašvaldības aktuālo sarakstu ar ierobežotas pieejamības dokumentiem uz 2024. gada 

1. maiju, kur ir ne tikai vispārējās informācijas kategorijas, bet arī konkrēti dokumenti ar 

ierobežotas pieejamības statusu.  

 

Debatē Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Pa atļauju Ķīnas pilsonim  reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību Dinastijas iela 17, 

atdalāmu no "Ķiršogas", 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 

4 (Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 
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17. Par atļauju Krievijas pilsonei reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, Rāmavā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:37:56) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts 26.aprīļa iesniegums ar lūgumu atļaut 

reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību ar adresi Dinastijas iela 17, Rāmava, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads, atdalāmu no nekustamā īpašuma “Ķiršogas”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Jānis Zvaigzne, Juris Jerums, Inese 

Jēkabosne, Jolants Austups, Gatis Līcis, Karina Putniņa. 

 

Debatē Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone. 

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.   

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par atļauju Krievijas pilsonei reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, Rāmavā, 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – 

nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

 

Par balsojumu izsakās Karina Putniņa – balsojumā “Atturējās”, jo uzskata, ka šīs jautājums 

nebija jāskata Finanšu komitejā. Kā arī atturējās balsojumā, jo iesnieguma iesniedzēja ir 

Krievijas pilsone.  

 

 

Par balsojumu izsakās Gatis Līcis – balsoja “Par”, nevēršot pastiprinātu uzmanību tam, ka 

iesnieguma iesniedzēja ir Krievijas pilsone.  

 

 

Par balsojumu izsakās Juris Jerums – piekrīt deputātes K. Putniņas viedoklim, arī balsojumā 

“Atturējās”, jo uzskata, ka atbildība par šo jautājumu bija jāuzņemas priekšsēdētāja 

vietniekam.  
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18. Par projekta “Gājēju laipas izbūvi” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:15:00) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā 

projekta “Gājēju laipas būvniecība valsts autoceļa A5 šķērsošanai gar Ķekavas upi, Ķekavas 

novadā” realizēšanai  ir paredzēts 30 000,00 EUR. Ņemot vērā minēto, projekta “Gājēju laipas 

būvniecība valsts autoceļa A5 šķērsošanai gar Ķekavas upi, Ķekavas novadā” realizēšanai 

papildus nepieciešams finansējums EUR 54 495,99 apmērā projekta realizēšanai. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Jānis Zvaigzne, Anda Pūriņa, Aigars Vītols, 

Kristīne Danovska, Juris Križanovskis, Juris Žilko.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Gājēju laipas izbūvi” realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:06 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


